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Besluitenlijst Presidium 
 
Aanwezig: Vera Streng (vrz.), Hendrie v. Assem (Inwonersbelangen), Marco Hollemans (CDA), Femke 
Merel van Kooten (Splinter), Reem Bakker (Woerden&Democratie), Lenie van Leeuwen 
(LijstvdDoes), Florian van Hout (VVD), Daphne van der Wind (ChristenUnie-SGP), Kees Schouten 
(Sterk Woerden), Fransje Backerra (griffier) 
Afwezig: Coby Franken (Progressief Woerden), Birgitte van Hoesel (D66), Victor Molkenboer 
(burgemeester) 
Datum: 11 september 2024, 20.00 - 21.30 uur 
Locatie: Gemeentehuis, vergaderzaal 2 

 
 
1. Opening en mededelingen 

De voorzitter opent om 20.00 uur de vergadering en verwelkomt de aanwezigen en in het 
bijzonder Florian Bos de voorzitter van de agendacommissie. 

 De griffier heeft van de burgemeester het verzoek gekregen een mededeling te doen aan het 
presidium. De burgemeester wil het presidium laten weten dat hij zijn huis te koop heeft 
gezet. Hij heeft dit ook gemeld aan de commissaris.  Mochten er nieuwe ontwikkelingen zijn 
dan zal de raad geïnformeerd worden. 

 
2. Vaststellen besluitenlijst vergadering 4 juni 2024 

Verslag wordt conform vastgesteld. 

 
3. Voorzitter van de agendacommissie schuift aan 
 Florian Bos, voorzitter van de agendacommissie, geeft aan dat de agendacommissie door het 

presidium is gemandateerd om toe te zien op de agenda’s van de raad. Hij meldt dat het 
agenderingsverzoek van de fractie van Woerden & Democratie goed is besproken. Hierbij 
waren raadslid Reem Bakker en de burgemeester niet aanwezig. Men is uitgekomen op het 
bijgevoegde voorstel. Er zal op één avond een openbare themasessie (informatie) en een 
politieke avond (debat) plaatsvinden.  

 Florian van Hout wijst erop wanneer men richting opheffen geheimhouding gaat dat er 
nagegaan moet worden of alle raden het over hetzelfde stuk hebben van wie het afkomstig is. 
Verder is van belang wie er geheimhouding op heeft gelegd, is dit Ferm Werk of het college. 
De aanvrager wil aandacht van de raad voor de gevolgde procedure, is deze wel op de juiste 
manier verlopen. Er wordt opgemerkt dat collega-raadsleden in een zeer lastige positie 
kunnen worden gebracht omdat het ook geheime informatie kan betreffen. Er wordt 
aangegeven dat het over de gebeurtenissen in hoofdlijnen moet gaan en vervolgens moet 
men besluiten hoe men verder wil gaan. Er wordt opgemerkt dat het een niet eenvoudig 
traject is met nog vele problemen en dilemma’s.  Een bespreking over het opheffen van de 
geheimhouding zal in een besloten vergadering moeten plaatsvinden. Voor de openbare 
themasessie worden ook de andere raden uitgenodigd.  

 Aan de griffier wordt meegegeven, indien nodig, gebruik te maken van een externe jurist. De 
voorzitter besluit deze bespreking met daarbij te vermelden dat de agendacommissie het 
presidium heeft willen informeren omdat het een bijzonder verzoek betreft. Het is fijn dat 
deze gedachtewisseling heeft kunnen plaatsvinden. Het is duidelijk dat we een traject in gaan 
waar we nog vele vervolgstappen, onduidelijkheden en vele dilemma’s zullen tegenkomen 
maar we maken wel stappen om dit beet te pakken en het af te sluiten. Eerst een avond met 
informatie, thema-sessie, vervolgens de zorgvuldige overweging hoe we hiermee verder gaan.  

 Florian Bos verlaat om 20:45 uur de vergadering. 
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4. Bijzonderheden politieke avonden 6, 20, 27 juni, 4 juli en 5 september, Raadsvergaderingen 
13 juni en 11 juli 2024  

 Kees Schouten geeft het signaal vanuit zijn fractie. Bij de politieke avond van 5 september, 
Raadsvoorstel Bestuursovereenkomst COA Asielopvang in Woerden, werd aangegeven dat er 
te veel op de man werd gespeeld en niet op de inhoud. Naar aanleiding van de sessie in de 
commissiekamer dat de voorzitter wezen dat de voorzitter beter moet verdelen wie het 
woord krijgt. Daarnaast ging het vaak over zaken die niet voorlagen. Hierop wordt 
aangegeven dat de vergadering dan ook direct kan optreden. Daarop wordt geantwoord dat 
voorzitters ook regelmatig te horen krijgen dan men zelf bepaalt wat men zegt en hoe vaak en 
niet de voorzitter. Er wordt ook aangegeven dat men de inleiding soms wat te sturend vindt. 

 Reem Bakker vond het jammer dat de raad kort voor het reces een RIB kregen over de 
huisvesting van asielzoekers in augustus. Door de late aanlevering was het niet meer mogelijk 
deze te agenderen voor een Politieke Avond. 

 Daphne van der Wind merkt n.a.v. de Themasessie Participatie en wijkgericht werken dat men 
eigenlijk nog niet klaar was voor een sessie met de raad. Er lag nog niet iets voor waarop de 
raad kon reageren. Er wordt gesproken over een mismatch tussen raad en de medewerkers. 
Femke Merel van Kooten wil aandacht voor het aspect veiligheid voor raads- en 
commissieleden. Zij verwijst naar e-mails die men ontvangt en die soms ook verzonden 
worden naar mensen in de omgeving. Er ontstaat een gesprek over het gevoel van 
onveiligheid, verwarde personen en het digitaal lastigvallen van raadsleden. Misschien is het 
mogelijk meer licht buiten het gemeentehuis en misschien bewakingscamera’s. De griffier zal 
het opnemen met de burgemeester.  

 

5. Vergaderschema 2025 
 Er wordt gewezen op de begrotingscommissie op maandagavond 27 oktober met het verzoek 

deze op dinsdagavond 28 oktober 2025 te plaatsen. Verder wordt gevraagd het raadsuitje op 
te nemen. De griffier neemt deze opmerkingen mee.  

 
6. Verantwoording fracties voor de fractievergoeding 
 De vergadering is akkoord met het aangeleverde overzicht. 

  

7. Concept-verordening vertrouwenscommissie, aangepast 2024 
 Naar aanleiding van dit onderwerp deelt Femke Merel van Kooten mee dat zij graag afziet van 

deelname aan de verdere werkzaamheden van de vertrouwenscommissie. De vergadering 
begrijpt haar overwegingen. Femke Merel van Kooten zal niet benoemd worden in de 
vertrouwenscommissie.  

  
8. Concept-griffieplan 2024 
 Naar aanleiding van de aankondiging van een rondje langs de fracties door de griffie wordt 

vanuit de vergadering aangegeven dat men van de griffier een duidelijk plan voor 2025 
verwacht. Op dit stuk zullen de fracties dan reageren. 

 
9. Raadsinformatiesysteem, aanbesteding 

De griffier deelt mee dat zij kort voor het zomerreces geïnformeerd werd over het feit dat het 
contract met GemeenteOplossingen (RIS) in april is verlopen. Zij is hierover niet geïnformeerd 
door GemeenteOplossingen en ook niet door de organisatie. Er wordt nu gewerkt aan een 
overbruggingsovereenkomst zodat men het traject van een Europese aanbesteding kan gaan 
doen. Zij vraagt ook naar de bereidheid om een werkgroep van de raad hiervoor in te stellen. 
De vergadering stemt hiermee in. 

 
 



 Besluitenlijst presidium 11 september 2024 
 

3 van 3 
 

 

10. Langetermijnagenda (LTA) 
De vergadering stemt in het met voorstel dat voorligt. 

 

11. Rondvraag/ w.v.t.t.k. 
 
 
 
 


